



Rochester Chinese Christian Church

1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526

Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

Pastor Dingli Chen

dchen@rochesterccc.org

Minister Egan Yip

eyip@rochesterccc.org

Pastor Stone Wang

swang@rochesterccc.org

July 26, 2026 9:30 AM

Prayer Focus:

Pray that our brothers and sisters may follow Christ, may God help everyone die to their old selves each day so we may live out our new life in Christ.

Call to Worship

Hymn of Praise

Pastoral Prayer

Scripture Reading

Exodus 14: 10-22

Sermon

Pastor Chen

Walk into the Water

Response Hymn

Doxology

Benediction

Welcome and Announcements

Next Week's Sermon Speakers

English Worship

Minister Egan Yip

Chinese Worship

Pastor Wang

RCCCW Worship

Pastor Chen



羅城華人基督教會

1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526

Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

陳定立牧師

dchen@rochesterccc.org

葉依芹傳道

eyip@rochesterccc.org

汪正飛牧師

swang@rochesterccc.org

2026 年 7 月 26 日 上午十一點十五分

本週禱告焦點

為弟兄姐妹效法耶穌禱告，求神幫助大家每天向自己的老我死、
好活出基督裏的新生命。

靜默

宣召

唱詩

公禱

唱詩

詩篇 28:6-7

#5 聖哉三一

主坐著為王

寶貴十架

歡迎與報告

牧禱

讀經

證道

約翰福音 12:37-50

汪牧師

末日神道的審判

一．猶太眾人的不信。

二．信子的，乃是信父。

三．末日神道的審判。

回應詩

三一頌

祝福

默禱

主祢若究查罪孽

下主日崇拜講員

英文崇拜

葉依芹傳道

中文崇拜

汪牧師

西區崇拜

陳牧師

報告事項

1. 我們一年一度的英語團契野餐會就在本週六，8月1日下午5點到7點舉行！帶上您的折疊椅，帶上一道菜來參加聚餐，地點位於 Power Mills Park 的 Oak Tree Lodge。這將會是一個充滿敬拜、歡樂、笑聲和團契的美好夜晚，您一定不要錯過。如有任何疑問，或需要臨時路線指引、拼車訊息，請在今天的禮拜結束後聯絡 Sam Chen 或 Haniel Anugerah。
2. 歡迎大家參加我們本週五 7 月 31 日晚上 7 點開始的音樂聖經營表演。如果您有負擔為演出後準備茶點，請在前廳登記。
3. 我們再次與「天父之家」合作，透過捐贈書包和學習用品，將神的愛傳遞給羅城的孩子們。這些物品將於 8 月 29 日的「希望之日」活動期間分發。如有任何疑問，請聯絡 Sam Chen。
4. 8 月 8 日 10:50，陳定立牧師將在博愛團契分享《喜樂的心乃是良藥》。生活中難免有壓力和挑戰，但從神而來的喜樂能成為我們心裏的力量與醫治。願我們藉著這次分享，更深認識神所賜的喜樂，在順境中感恩，在困境中依靠，更多經歷主的恩典與同在。歡迎弟兄姊妹和慕道友參加，讓我們在主裏彼此扶持、共同成長，一同分享神的愛與喜樂。

Announcements:

1. This is it, our one and only English Group Picnic is happening this coming Saturday, August 1st from 5 – 7:00 PM! Pack up your lawn chairs, grab a dish to share for the potluck, and head over to Oak Tree Lodge at Power Mills Park. It's going to be a fantastic night of worship, fun, laughter, and fellowship you won't want to miss. For last-minute directions, ride-sharing, or questions, see Sam Chen or Haniel Anugerah after service today.
2. Everyone is invited to attend our Music and Bible Camp Performance this Friday, July 31st starting at 7 PM. For those interested in bringing refreshments for the reception after the performance, please sign up in the foyer.
3. We are once again partnering with the Father's House to share God's love with the children in the City of Rochester by donating backpacks and school supplies. They will be distributed during the Day of Hope event on August 29th. Please contact Sam Chen with any questions.
4. There will be an Agape fellowship meeting held on Saturday, August 8th starting at 10:50 AM. Pastor Chen will be speaking. Everyone is invited to attend.